



Protokoll fört vid styrelsemöte 2025-05-12

Närvarande: Martin Waubert, , Lena Clementson, Pär Karlsson, Lennart Johansson-Ax och Bertil Källman.

Anm. förhinder: Lotten Linde, Lars-Åke Lundh, Fredrik Helgesson och Herman Kilsäter

- 1) Martin berättade att Lotten Linde av sagt sig sitt uppdrag som suppleant med omedelbar verkan och kommer inte vara med alls framöver. Martin har skickat ett mail och tackat för hennes insats. Därefter förklarade han styrelsemötet öppnat.
- 2) Dagordningen godkändes med anmälda tillägg.
- 3) Till justeringsman valdes Lennart Johansson-Ax.
- 4) *Ekonomi*
Kassören ej närvarande men meddelar att ekonomin ser bra ut. Finns ca 150 000kr på kontot. Sparbankens pengar för sponsring har kommit in. Däremot har vi inte fått pengar från Näringslivsstiftelsen för daglägret ännu. I medlemsavgifter har det kommit in ca 38 000kr.
- 5) *Sektionerna.*

Kappsegling:

Pär och Lena rapporterar att kappseglingarna startar på onsdag, den 14 maj som planerat. Ett mycket välbesökt uppstartsmöte med genomgång av appen "klubbsegling" mm samt lite allmän frågestund genomfördes onsdagen den 7 maj.

Utbildning:

Martin rapporterar att han fått till sig av Lars-Åke att det är bemanningsbekymmer på vuxenseglarskolan 27-29/6. Detta då Johan M, Fredrik F och Bertil K har fått förhinder. Eventuellt kommer inte Jocke Z heller kunna vara med och då tappar vi även en båt. Martin har pratat med Carina från Hällevik. Hon kommer gärna och hjälper till. Hon har även pratat med några fler som var med på Hälleviks vuxenseglarskola och de kan eventuellt också vara med. Martin har fått deras telefonnummer. Martin meddelar att han kommer hålla i en utbildning med en tysk familj (där frun har rötter i Karlshamn) veckan efter vår seglarskola.

Styrelsen beslutar att:

Martin och Lars-Åke håller kontakten med Carina och de kontaktar de från Hällevik för att se om de kan ställa upp.

RC-båtar

Bertil meddelar att alla båtarna är i skick för att användas.
Det finns en liggare där man ska skriva upp vilken båt man använt och när.
Martin föreslår att klubben skulle skaffa några hårdvindsställ till båtarna.

Styrelsen beslutar att:

Bertil kollar upp vad ett hårdvindsställ kostar



Ungdomar:

Lena rapporterar att ungdomsseglingen dragit i gång. Första träffen var det 8st optimister, Zoom-8:or och en 606:a och seglade, Glatt gäng i trevligt väder.

Fastighet/ båtar:

Martin och Lena rapporterar att några personer från Hälleviks båtklubb har varit och tittat på "David Räng" och visat intresse. De har fått till sig att köpesumma är 7000kr inkl. trailer och segel. Focken till David Räng finns redan i Hällevik. De önskade gärna få reda på segelnumret på båten om det är möjligt. De återkommer om mer intresse för köp finns.

Lars-Åke rapporterar per mail:

Motorbåt Idhen:

Johan Malmgren har konstaterat att växelpistången(eller vad det heter) från motor till propeller hade rostat upp och han har monterat ner denna och försöker skaffa en ny. Vi hoppas att han löser detta. Här behövs även batterilåda.

Jag har precis varit nere i hamnen och sett att motorn är ihopmonterad igen så det är förhoppningsvis så att den är fixad.

606:

Matador är klar att sjösättas så snart ny fockvajer ordnats. Herman har tagit på sig att byta vajer.

Fredriks Gul och Stradivarius är redan sjösatta och tillfälligt utlånade till Sölvesborg.

Johan Malmgren sköter om Paul Harris och sjösätter denna.

Singoalla och Julia Willberg tror jag är vidgjorda var avser dels grundstötning dels ny tätning vid kölinfästningarna. Faddrarna Ulf Töregård och Bertil Källman får kolla upp vad som återstår och sjösätta. Herman har varit inblandad i dessa två.

Gamla och nya ribben:

Båda dessa är klara att sjösättas. Gamla ribben är provstartad på land.

Förtöjningsgods:

Till samtliga båtar borde vi skaffa enhetliga och likvärdiga förtöjningar

Martin meddelar att han troligtvis har en tamp hemma som han använt som ankarlina som vi skulle kunna använda till förtöjning.

Styrelsen beslutar att:

Martin eller Lars-Åke håller kontakten med Hällevik om köp av 606:an "David Räng". Styrelsen uppmanas att försöka få reda på segelnummer på båten.

Styrelsen beslutar att:

Martin kollar om vi kan använda hans tamp och då gör han och Bertil förtöjningstampar med krokar till alla båtar.

Trivsel:

Lena meddelar att det just nu är ungdomsseglingarna på tisdagarna och Sparbanken i Karlshamn Cup som är trivselskapande.



6) *Bl. Seglarförbund*

Lennart rapporterade om det extra mötet om Blekinge Seglarförbunds strategi och fokus framöver.

Detta kommer genomföras den 21 maj hos RSS i Angelskog.

Inför detta möte har Lennart skrivit ett mail där han vill få till sig vad mötet kommer att handla om så man kan sätta sig in i frågan innan mötet. Efter två mail har han fått ett svar. Det svaret säger egentligen inte mycket om Blekinge Seglarförbunds svar på vad man skall göra.

Styrelsen beslutar att:

Lennart Johansson-Ax och eventuellt Lars-Åke medverkar på mötet

7) *Övrigt*

Dagläger:

Martin föreslår att man skall göra en likadan broschyr som vi hade förra året för att marknadsföra daglägret.

Pär meddelar att han lagt ut en nyhet på hemsidan om daglägret och skapat en sida för information och anmälan.

Styrelsen beslutar att:

Pär skickar texten från sidan till Lennart och Lars-Åke för att göra nya flyers.

Bensinboden- tillgång

Martin undrar vem som har tillgång till besninskåpet och hur vi ska gå till väga för att ge Johan M och sig själv tillgång.

Pär rapporterar att han skickat in en aktuell lista till Filippa på kommunen.

Styrelsen beslutar att:

Martin kontaktar Filippa för att göra ändringen

Bredband:

Martin rapporterar att bredbandet kommit. Nu återstår inkoppling

Styrelsen beslutar att:

Pär startar upp bredbandet

Böcker till vuxenseglarskolan:

Lars-Åke meddelar att vi behöver nya böcker till årets kurs.

Pär har pratat med Nanne på RF-SISU och de kan max stå för halva kostnaden av boken. Han föreslår att klubben går ut innan och frågar VEM som vill ha boken eller om de vill låna av klubben. Detta för att hålla nere kostnaderna.

Martin menar att det i år är för sent att göra något MEN inför nästa år ta upp en anmälan på VEM som vill ha en egen bok.

Styrelsen beslutar att:

Pär beställer nya böcker till årets kurs



Valberedning:

Då Lotten hoppat av behöver valberedningen få detta till sig.

Styrelsen beslutar att:

Pär kontaktar valberedningen och meddelar om Lottens avhopp.

Mötesplan:

Martin föreslår en mötesplan för året.

Styrelsen beslutar att:

Ha styrelsemöte den 9/6, 8/9, 6/10, 3/11 och 8/12.

Årsmötet beslutas vara den 26/11

Klubbstugan:

På grund av att fjärrkontrollen till aggregatet är försvunnen och det är kallt och fuktigt i klubbstugan föreslår Martin att vi startar elementen.

Styrelsen beslutar att:

Elementen skall vara igång så länge vi har kalla nätter och till dess att fjärrkontrollen hittas eller vi ersätter den.

8) *Avslutning*

Martin avslutar kvällens möte och tackar för visat intresse

Ordförande Martin Waubert

Sekreterare Pär Karlsson

Justeras Lennart Johansson-Ax